
Van: Ruiter, Gerrit-Jan de
Verzonden: woensdag 31 oktober 2018 10:22
Aan: Kirsten ten Cate
CC: STATENGRIFFIE <STATENGRIFFIE@brabant.nl>
Onderwerp: FW: motie oproep politieke partijen Tweede Kamer

Geachte collega,
ter uitvoering van een unaniem aangenomen motie door de 
gemeenteraad van Dongen in zijn vergadering van 25 oktober 2018 zend 
ik onderstaand en bijgaand als afschrift de aanbieding van de motie aan 
de politieke partijen in de Tweede Kamer door. De motie heeft tot 
strekking om een structurele oplossing tot stand te brengen voor de 
recycling van versleten kunstgrasmatten.
Ik verzoek vriendelijk de onderstaande aanbiedingsmail met de 
bijgevoegde motie onder de aandacht van het provinciebestuur van 
Noord-Brabant te brengen.

Met vriendelijke en collegiale groet 
drs. G.J. (Gerrit-Jan) de Ruiter 
Raadsgriffier (a.i.)
Aanwezig: dinsdag,woensdag, donderdag

Dongen

mailto:STATENGRIFFIE@brabant.nl


MOTIE

Onderwerp: recyclinggrasmatten in Nederland 
De gemeenteraad van Dongen, bijeen op 25 oktober ;

Raadsvergadering 25 oktober 2018.
Besluit
motie middels stemming met handopsteken
unaniem aangenomen met 21 stemmen voor en 0
stemmen tegen.

Overwegende dat,
- Er ín Nederland op dit moment twee ondernemingen zijn die versleten kunstgrasmatten 

innemen,
- Eén van die twee ondernemingen in Dongen is gevestigd,
** Een groot deel van de verwijderde kunstgrasmatten de afgelopen jaren bij deze onder

neming in Dongen terecht zijn gekomen,
- Deze ondernemer door structurele problemen met het recyclen van de matten te maken 

kreeg met structurele stagnatie van afvoer van de matten wat leidde tot hoeveelheden 
opgeslagen kunstgrasmatten buiten de vergunde situatie,

- Er is blootgelegd dat er een structureel vraagstuk ligt met betrekking tot de afzet en ver
werking van gerecycledekunstgrasmatten,

- Er afgelopen jaar in Nederland circa200 kunstgrasmatten zijn vervangen,
- Het de verwachting is dat in de komende jaren het aantal te vervangen matten eerder 

toe- dan afneemt,
- Het zeer de vraag is of dat de onderneming in Dongen matten kan innemen,
- Dit gevolgen kan hebben voorde vervanging van matten in heel Nederland,
- Het probleem dat zich in Dongen manifesteert daarmee een probleem voor heel Neder

land is,

Constaterende dat,
- Er ten behoeve van sporten spel in Nederlandvele kunstgrasmatten zijn aangelegden 

worden aangelegd,
- Er geen goede structureleoptieszijn om versleten kunstgrasmatten inte nemen ente 

verwerken,
- Er op landelijk niveau een politieke discussie plaatsvindt over de wijzewaarop Nederland 

in de toekomst wil omgaan met de afvoeren recycling van versleten matten,
- Deze discussie vooralsnog alleen heeft plaatsgevonden in Kamercommissie-verband,

Besluit,
- Alle partijen in de Tweede Kamer op te roepen om met de Staatssecretaris in debat te 

gaan overeen structurele oplossing voorde recycling van versleten kunstgrasmatten,
- Daartoe de griffier op te dragen deze motie toe te sturen aan de Tweede Kamer;
- Een afschrifttoe te sturen aan de Staatssecretaris van l&M, de Provincies Gelderland en 

Noord-Brabant en de gemeente Barneveld,

En gaat over tot de orde van de dag.

Ingediend namens:
Dongense VVD, Volkspartij Dongen, Partij van de Arbeid,
Pieter (lrooijmans Denise Kunst-van Suylekom Eline van BoKtel -fullens
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